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Assumpte: Acta de la sessió del Ple del Consell Municipal de Medi Ambient 29/02/2016 

Exp:2016/024-01MA 

 
Benvinguda de l’Alcalde a una nova etapa del Consell Municipal de Medi Ambient (CMMA). 
 
En Jordi Serra (JS) fa una explicació històrica de la creació del CMMA al 2004 com una acció inclosa al Pla 
d’Acció Ambiental de l’Agenda 21 i que no s’havia convocat des del 2009; segueix explicant el funcionament 
i l’existència de les comissions de compatibilitat ambiental, aigua i residus i de la possibilitar de crear-ne 
d’altres en funció dels interessos i temàtiques a treballar.  
 
No s’aprova l’acta de la sessió del Ple del Consell amb data de 25/04/2009, doncs al ser un Ple de nova 
formació es valora que no s’escau. 
 
Se sol·licita si hi ha algun voluntari per exercir de secretari del CMMA i al no haver-hi s’acorda que ho farà 
Patrícia Castro, tècnica municipal de Medi Ambient. Es puntualitza però que cada comissió si ho 
considera oportú nomenarà un secretari. 
 
Es procedeix a constituir el Ple del Consell nomenat segons Decret d’Alcaldia número 8/2016 de 
15/02/2016. 
 
Es procedeix a constituir la Comissió de compatibilitat medi ambiental amb 4 membres ja designats per 
part dels grups polítics, i s’afegeixen els següents membres voluntaris: 
 

Rosa Maria Roig Vilalta 

Montserrat  Tost Jeremias 

Raimon Ollé i Cuello 

Angels  Marraco Jorba 

David Buendia Salvador 

Jaume Cantarell 

Jordi  Tomàs Sabaté 

 
Lluís Capdevila pregunta si es pot ser membre de la CCMA sense formar part del Ple. 
 
JS explica que en el cas de la Comissió de compatibilitat medi ambiental sí perque hi ha una part de 
membres designats directament pels grups polítics amb representació al consistori i no cal que formin part 
del Ple del Consell. 
 
Es demanen voluntaris per formar part de les Comissions de l’aigua i residus, quedant constituïdes com 
es detalla a continuació: 
 
Comissió de residus: 

Rosa Maria Roig Vilalta 

Xavier Planas i Viñas 

Cristina Fernandez 

Lluís Capdevila 

Eudald Llagostera i Torrent 

David Buendia Salvador 

Manuel Casañé Riera 

Marta Iglesias Émbil 

 
Comissió de l’aigua: 
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En Juli Ubach i Josep Estradé es proposen voluntaris per formar part de la comissió de l’aigua i inicialment 
s’accepten com a membres. No obstant posteriorment no s’inclouen el primer perque no part del Ple del 
Consell sinó que forma part de la comissió de compatibilitat ambiental per designació del seu grup polític; el 
segon perque és un representant polític i els seu grup ja té representació política en el Ple del Consell. 
 
Es recorda que es poden crear altres comissions. 
 
Marta Iglesias pregunta si hi ha una comissió de l’energia. 
 
JS explica que es pot crear i que de fet en un futur seia adequada la seva creació en el procés 
d’actualització del PAES. 
 
A continuació es tracten els temes següents, considerats urgents doncs estan en fase d’aprovació per part 
de l’Ajuntament, es fa una explicació i es procedeix a votació per si s’escau aprovar-los: 
 

1. Municipalització del servei d’abastament d’aigua. Aprovada pel Ple municipal, actualment en 
fase d’exposició pública. 
Després de l’explicació pertinent per part de Josep Estradé hi ha preguntes dels assistents que són 
contestades per l’Alcalde i en Josep Estradé. 
Posteriorment i per assentiment es procedeix a la seva aprovació. 
 

2. Canvi de tarifes del servei d’abastament d’aigua. Aprovat pel Ple municipal, actualment en fase 
d’exposició pública. 
Després de l’explicació pertinent per part de Josep Estradé hi ha preguntes dels assistents que són 
contestades per JS i Josep Estradé. 
Posteriorment i per assentiment es procedeix a la seva aprovació. 
Durant el torn de preguntes es posa de manifest que no ha estat a disponibilitat dels membres del 
Consell la documentació pertinent a l’OAC. JS aclareix que s’habilitarà un espai a la web municipal 
per a penjar els documents abans del Ple. 
 

3. Declaració de Sant Sadurní d’Anoia de la Xarxa de Ciutats i Pobles cap a la Sostenibilitat. 
Renovem el compromís local pel Desenvolupament Sostenible i la lluita contra el canvi climàtic amb 
nous objectius cap al 2030. 
Després de l’explicació pertinent per part de JS s’explica que abans de ser aprovat per Ple se 
sotmet a aprovació del Ple del CMMA. 
Per assentiment es procedeix a la seva aprovació. 
 

4. Adhesió a la Carta Mundial del Turisme Sostenible 2015. 
Després de l’explicació pertinent per part de JS s’explica que abans de ser aprovat per Ple se 
sotmet a aprovació del Ple del CMMA. Hi ha preguntes dels assistents que són contestades per JS. 
Posteriorment i per assentiment es procedeix a la seva aprovació. 
Rosa Roig proposa la creació de la Comissió de turisme i Medi Ambient. Queda pendent de creació 
en un futur si s’escau. 

 
A continuació JS informa de l’estat de la qüestió dels següents projectes i actuacions municipals: 

1. Parc Rural del Montserrat. Consell de Participació. 
2. Ecoparc4. Seguiment d’olors. Estat de les actuacions impulsades des de l’Ajuntament. 
3. Campanya de millora de la recollida selectiva de la FORM: obligatorietat de l’ús de bosses 

compostables. 

Rosa Maria Roig Vilalta 

Joan  Portella Rebordosa 

Juan  Ramirez Sainz 

Raimon  Giner 

Eulàlia Esquius 

Ramon Prunera Alert 
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Es proposa la venda de bosses compostables a la deixalleria. S’estudiarà la viabilitat. 
4. Campanya de foment del compostatge domèstic. Realització de tallers i compra de 

compostadors per a la seva cessió. 
5. Projecte per a la instal·lació d’una planta de compostatge municipal per a la gestió de la 

matèria orgànica. 
6. Redacció del Pla de Prevenció de Residus de Collbató i implantació d’un centre per la 

reutilització i la preparació per a la reutilització. 
7. Actualització del Pla d’Acció per a l’Energia Sostenible (PAES): pla d’adaptació i mitigació del 

canvi climàtic. 
8. Catàleg de camins. Inici de la fase II: titularitat de camins. 

 
Rosa Roig pregunta com està la redacció del POUM. 
 
JS explica que s’iniaciarà un procés de participació ciutadana per redactar el document que anirà a 
aprovació inicial. 
 
David Buendia pregunta si s’ha pensat en la instal·lació d’endolls per cotxes elèctrics. 
 
JS explica que de moment no s’ha treballat en aquesta línia. 

 
 

Final de la sessió 


